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ACTA NÚM. 163 
 
 
 

Membres assistents: 
Ballart Hernández, Xavier 
Bertrán Tarrés, Marta 
Bosch Merino, Assumpció 
Cendrós Carreras, Mireia 
Chamarro Lúsar, Andrés 
Donaire Benito, Juan Jesús (substitut) 
Fernández Peña, Emilio 
Gabarrell Durany, Xavier 
García Borrás, Antoni 
González Quesada, Alfonso 
Kozlova Mikorova, Inna 
Montesinos, Andrade, Juan 
Nogués Sanmiquel, Carme 
Ortín Ángel, Pere 
Pladevall Ballester, Elisabet 
Ramos Morilla, Xavier 
Robles Alarcón, Vicenç 
Sales Pujol, Dolors 
Sebastián Pérez, Rosa Maria 
Tintoré Balasch, Jaume 
Torres Hostench, Olga (substituta) 
 

A Bellaterra, a les 9:30h del dia 19 de setembre 
de 2024, obre la sessió i la presideix el 
vicerector d’Economia, Xavier Ramos Morilla, i 
assisteixen els membres de la Comissió 
d’Economia i d’Organització assenyalats al 
marge. 

 
No hi assisteixen David Capel Martos, Antonio Miguel Espinosa Morales, Assumpció Malgosa 
Morera, Maria Pinart Corominola ni Aída Pinazo Gutiérrez.  
 
 
Excusen la seva assistència Ian Blanes Garcia, Albert Bonillo Martín, Margarita Freixas Alas i Míriam 
Giménez Dapena.  
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
Ordre del dia  
 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe dels vicerectors 
3. Modificació de la distribució per incentius dels centres del Model de distribució del pressupost 

de funcionament a centres i departaments 
4. Modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció de la 

UAB 
5. Normativa viatges de la UAB 
6. Ratificació de les tarifes dels serveis no docents prestats per la FHCV per al 2024 
7. Aprovació del projecte de revisió dels llocs de treball de l’àmbit d’administració de la UAB 
8. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 d’agost de 2024 
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9. Informe de la relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa del pressupost genèric 
pluriennal amb un pressupost base de licitació de fins a 200.000€ (IVA exclòs)  del primer 
semestre 2024 

10. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de la pròrroga del Sistema 
Dinàmic d’Adquisició del subministrament de material fungible de laboratori, equipament, 
manteniment d’equips científics i gasos. 

11. Assumptes de tràmit 
12. Torn obert de paraules 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
 
El president obre la sessió i dona la benvinguda a totes les persones assistents.  
 
En primer lloc el president informa que el punt 7 de l’ordre del dia ha decaigut pels motius que 
exposarà la vicerectora d’Organització. 
 
Tot seguit es passa a votar el primer punt de l’ordre del dia, acordant per assentiment l’aprovació 
de l’acta corresponent a la sessió del dia 16 de juliol de 2024. 
 
 
2. Informe dels vicerectors. 
 
 
El president inicia la seva intervenció actualitzant la informació que havia donat a sessions anteriors 
relativa a les places que el govern estatal finançarà a les universitats d’acord amb les CC.AA i que 
serviran per a cobrir la docència prevista per la LOSU. El Ministeri l’ha denominat com  “ Programa 
de incorporacion de talento docente e investigador ”. 
 
Diu que a la UAB li han assignat 258 places pels propers 5 o 6 anys, però per motius de limitacions 
pressupostàries estatals ens requereixen perquè 156 d’aquestes n’estiguin contractades al juliol de 
2025, aquesta imposició no facilitarà la gestió dels processos de selecció i de contractació, no es 
podran fer amb la calma i reflexió necessàries,  però cal aprofitar-lo perquè sinó es poden perdre 
els fons. 
 
El cost d’aquesta contractació serà finançada pel govern estatal els primers 5-6 anys i posteriorment 
l’assumirà la Generalitat. Per tant, podem dir que són bones noticies perquè ajudaran a rejovenir la 
plantilla i tornar en certa manera a la situació pre-crisi, però en podrien ser millors. El nombre de 
places assignades representen el 22,1% del total ofert, la qual cosa és una mica més del pes que 
normalment ens assigna la Generalitat ja que els criteris d’adjudicació seguits han estat diferents 
als utilitzats normalment. 
 
En segon lloc, informa que ahir la consellera de Recerca i Universitats, Núria Montserrat, va fer una 
visita de cortesia al campus per conèixer la Universitat de primera ma, va ser acompanyada pel 
rector i  posteriorment es va reunir amb l’equip de govern i amb els degans i deganes, va ser un 
primer contacte que espera que es mantingui en el futur. 
 
Acabada la seva intervenció li cedeix la paraula a la vicerectora Carme Nogués la qual en primer 
lloc diu que té una bona notícia i és que s’ha arribar a un acord en matèria de grups professionals 
amb la secció sindical majoritària i s’està pendent de l’opinió de la resta la qual cosa permetrà el 
desbloquejament dels processos de selecció de les places laborals com per exemple els que afecten 
als SID transversals que fa més d’un any que no s’han pogut convocar, espera que a partir de la 
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setmana vinent ja sigui possible fer-ho; així com els de tota la resta de processos de selecció que 
resten pendents. 
 
En segon lloc, com ja ha informat a l’inici de la sessió el president ha decaigut el punt de l’ordre del 
dia relatiu al projecte de revisió de llocs de treball de l’àmbit administratiu, però voldria comentar el 
motiu.  
 
La vicerectora recorda que a la darrera sessió va explicar el contingut del projecte; així com que es 
va acordar que durant el mes de juliol els agents socials el presentarien a l’assemblea i es preveia  
que a la sessió del mes de setembre es pogués aprovar definitivament el document.  
 
No obstant aquest calendari, cap a finals de juliol els agents socials varen fer les demandes 
addicionals següents: 
 

a) Que el percentatge de persones amb nivell C1.18 al territori, és a dir, gestions acadèmiques, 
econòmiques i departamentals, passés del 50% al 25% la qual cosa suposaria modificar 
l’Acord de Creació dels Models de Departaments. 

b) L’aplicació retroactiva del projecte.  
c) Revisar les places amb complement S d’equivalència perquè s’al·legava que hi havia errors. 

 
El dia 6 de setembre es va convocar una nova reunió negociadora i es va acordar una aplicació 
retroactiva de 6 mesos; pel que fa al percentatge de places de C1.18 per part de l’equip de govern 
es va oferir que en estructures de més de set persones es baixaria fins a un 37% i per acabar es 
varen revisar els complements S  modificant els que eren erronis. 
 
El dia 10 de setembre els agents socials varen sol·licitar la retirada del punt de l’ordre del dia perquè 
es volia continuar la negociació. 
 
La vicerectora manifesta que el projecte és de gran magnitud i que entén que no pot agradar a 
tothom, però vol deixar palès que té nombrosos avantatges d’entre els quals en destaca: 
 

a) Estableix els mateixos paràmetres per a tots els llocs de treball de la Universitat. 
b) Per primera vegada a les facultats i escoles tenen lloc de treball classificats com a A.1 tal i 

com s’havia demanat.  
c) El nombre de C1.18 es redueix de 271 a 186. 
d) Es crea el nivell C1.20 
e) S’ha incrementat el complement específic dels llocs C1.18 amb polivalència  
f) S’han reduït el nombre de retribucions de 49 a 28 
g) El cost anual de projecte en la fase 1 és d’1,2 milions d’euros. 

 
Acaba la seva intervenció dient que l’anàlisi dels llocs de treball ha estat fet per les persones 
tècniques i que ni el gerent ni ella mateixa han intervingut; manifesta que  per part de l’equip de 
govern hi ha la voluntat de mantenir les negociacions, però també cal tenir en compte que aviat 
s’iniciarà el període electoral amb les afectacions que aquest fet pot causar en la presa d’acords. 
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 
 

- Es sol·licita informació sobre les noves places que ha comentat el president i com es conjuga 
també amb els processos de selecció de les noves places de lector finançades per la 
Generalitat ja que pot suposar un volum de feina difícil de gestionar. 
 

- Es reitera per part de la Junta del PTGAS la voluntat de continuar les negociacions, així com 
es vol posar de manifest que atès l’acord subscrit amb el Comitè d’Empresa pel que fa a la 
reclassificació del llocs de treball dels SLIPI es deixa constància que aquest fet suposarà 
que les seves retribucions seran superiors a les de un funcionari de nivell C1.18, la qual cosa 
ha provocat un malestar en aquest col·lectiu, aquest ha estat un dels motius pels qual s’ha 
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demanat l’endarreriment en l’aprovació del projecte. Pel que fa a la petició de retroactivitat 
cal dir que fa molts anys que no s’havia posat en marxa un projecte de revisió com aquest. 
 

El president manifesta el seu acord en el sentit que sinó es prenen mesures la gestió de les places 
pot esdevenir ingovernable; per això, ja s’està pensant des de l’equip de govern com fer-ho. Diu que 
de la convocatòria de 156 places que finançarà el govern central unes 2/3 parts ja estaven previstes  
per part de la UAB i pensen que es podran incorporar dintre d’aquest paquet; així mateix, també 
s’està negociant amb la Generalitat el pla de xoc d’aquest any per a intentar allargar-lo en el temps 
i no tenir problemes, però reconeix que hores d’ara no té una resposta definitiva. 
 
El gerent diu que s’estan estudiant mesures com per exemple que la propera convocatòria de 60 
places de professorat es destinarà a justificar les 156 places finançades pel Ministeri i acaba dient 
que la vicerectora de Personal Acadèmic informarà amb més detall de la gestió de les places. 
 
La vicerectora d’Organització comenta que es començaran a convocar processos selectius per a 
cobrir les vacants que hi ha. 
 
El gerent pren la paraula i comenta que s’ha fet un recorregut llarg pel que fa al projecte de revisió 
de llocs de treball i creu que avui s’ha perdut una oportunitat d’aprovar-lo perquè no és tracta d’una 
foto estàtica, diu que feia temps que ja es coneixia la reclassificació del SLIPI i que l’equip està obert 
a negociar els complements específics per a evitar el malestar que tenen els persones que ocupen 
llocs de treball C1.18. Continua comentat que s’ha avançat molt en l’augment del nivell salarial 
passant del nivell C1.14 al C1.18 i que és conscient del malestar que ha generat el projecte, però 
insisteix que no és estàtic, que es pot modificar en el futur perquè és dinàmic i revisable. 
  
Diu que no es pot oblidar que s’aprova un model aplicable a tothom, així mateix comenta que s’ha 
desbloquejat la convocatòria de places per al personal laboral i que també se n’ha publicat una per 
a crear una borsa de treball de persones administratives interines per a poder fer substitucions a la  
qual s’han presentat més de 700 persones. Així mateix, informa que demà hi haurà una reunió amb 
els administradors i administradores de centre per a donar resposta de les queixes presentades per 
les baixes i vacants produïdes en els seus respectius centres. 
 
 
El president obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- S’agraeix l’esforç i la feina fet per les persones que han fet aquest projecte i pels que l’han 
negociat, així mateix es demana que s’expliqui amb detall i transparència com s’ha dut a 
terme aquesta tasca. També es requereix perquè es revisin les diferències de categories 
entre els llocs de treball dels àmbits centrals i territorials que en principi són equiparables. 

- Se sol·licita que no hi hagi tanta mobilitat pel que fa al col·lectiu del PTGAS perquè costa 
molts esforços formar-lo. 

- Es pregunta si encara es manté el premi econòmic per al contractació de professorat en els 
convocatòries Ramón y Cajal. També es reflexiona sobre el fet que quan es fa una anàlisi i 
un projecte d’Estructures com el que es presenta s’evita avaluar a les persones que l’ocupen 
en el sentit que no tothom desenvolupa igual la seva feina i que tampoc té els mateixos 
coneixements i aptituds. 
 

El gerent respon que es revisaran les categories per si ha hagut algun error i poder-lo esmenar; pel 
que fa a la mobilitat del PTGAS diu que la intenció és que hi hagi una estabilitat de dos anys com a 
mínim en el lloc de treball i que en general l’índex de mobilitat no és molt  gran al campus.  
 
Per acabar la seva intervenció, comenta que en els processos de selecció i en el projecte de revisió 
de llocs de treball no s’han valorat persones, sinó llocs de treball i que això pot ser injust; que 
aquesta part està pendent de fer a tota l’administració pública en general perquè es necessari que 
les persones responsables valorin l’exercici de la feina de les persones que tenen al seu càrrec i és 
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una assignatura pendent, així mateix comenta que actualment als processos de selecció pesa molt 
el mèrit de l’antiguitat. 
 
El president comenta que no està segur si encara es fa o no efectiu el premi econòmic per les 
contractacions Ramon y Cajal, diu que els programes Ramon y Cajal són atractives per a atraure 
talent. 
 
3. Modificació de la distribució per incentius dels centres del Model de distribució del pressupost 

de funcionament a centres i departaments. 
 
 

El president presenta el punt de l’ordre del dia i inicia la seva intervenció recordant que fa quatre 
anys es va modificar l’article 3.2 de la normativa pel que fa a la distribució del pressupost per 
incentius.  
 
Aquests article deia que  en relació als centres la distribució es faria en base a dos criteris, el primer 
en funció del nombre de graus acreditats amb l’excel·lència que tingués cada centre i en segon lloc, 
d’acord amb el percentatge de resposta de les enquestes d’avaluació del professorat. 
 
La proposta de canvi d’aquest article que avui presenta només afecta als centes i pel que fa a 
l’import recorda que aquest indicador representa el 5% del total, és a dir, uns 100.000€ 
aproximadament. 
 
Continua la seva intervenció dient que després de mantenir tres reunions amb els degans i deganes 
durant les quals es varen analitzar diverses propostes es va acordar que la distribució es faria per 
una banda, en funció de la participació en les enquestes d’avaluació del professorat de cada centre 
amb un pes del 50% i, per l’altra, en base a la participació del professorat de cada centre en cursos 
de formació relacionats amb la docència i que aquest indicador també tindrà un pes del 50%, aquest 
darrer criteri s’ha  desenvolupat conjuntament amb l’Àrea de Formació. 
 
Així mateix, el vicerector d’Economia explica que per aplicar els nous criteris calia buscar nous 
indicadors i que són els que consten a l’article 4 de la norma. Comenta que aquests indicadors np 
normalitzen la grandària del centre. Defensa no neutralitzar l’efecte del centre perquè fer-ho implica 
assignar més recursos per estudiant als centres petits que als centres grans. Només quan tenim en 
compte la grandària dels centres assignem els mateixos recursos per estudiant amb independència 
de la grandària del centre on estudia l’estudiant. 
 
Acabada la intervenció s’obre un torn de paraules en el qual s’agraeix les explicacions tan detallades 
del vicerector d’Economia i es comenta que els fons que reben els centres no poden dependre del 
nombre de cursos de formació que faci el seu professorat ja que pot conduir a que es facin només 
amb aquest objectiu desvirtuant el seu sentit. 
 
El president diu que en principi està d’acord amb aquesta reflexió, però que els professors haurien 
de tenir motivació intrínseca per fer els cursos. 
 

 
En relació al punt 3 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  

 
 
 

PRIMERA. Informar favorablement de la proposta de modificació del Model de de distribució 
del pressupost de funcionament a centres i a departaments, que s’annexa. 

SEGONA. Elevar aquest acord al Consell de Govern perquè exercici les seves competències. 

TERCERA. Encarregar el vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 
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4. Modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics de gestió i de direcció de la UAB 
 
El president presenta el punt i inicia la seva intervenció comentant que es tracta d’una normativa 
complexa, la gestió de la qual presenta dificultats malgrat els avenços fets per a millorar-la. Des del 
vicerectorat i des de l’Àrea implicada s’han transparentat totes les dades que han ajudat a entendre 
les conseqüències de la seva aplicació i dels canvis proposats. 
 
No obstant tot això, s’ha acusat al model de manca d’estabilitat, així com que les incerteses pròpies 
del mateix es desplacen cap als centres. Per tal de solucionar, en la mida del possible, aquesta 
situació es proposa introduir uns canvis en el model que permeti dotar-lo de més estabilitat. 
 
Des del vicerectorat s’han fet simulacions utilitzant les dades dels darrers dos anys i de la seva 
anàlisi és veu possible i assumible pressupostàriament fer els canvis que consten al document que 
s’ha lliurat a les persones d’aquesta Comissió. 
 
Tot seguit passa a comentar els principals aspectes de les modificacions normatives contingudes 
als apartats 5 i 6 de l’article 10 i que consisteixen en establir que l’import de l’estructura variable 
assignada al centre i als departaments es fixarà a l’inici de cada mandat i es mantindrà estable al 
llarg del mateix; i en segon lloc intenta donar solucions quan durant el mandat canvien els indicadors 
dels nombre de màsters o graus programats. 
 
Aquests canvis permetran donar l’estabilitat que s’ha demanat, però com a contrapartida la manca 
de revisió anual podrà suposar que alguns centres i departaments tinguin un pressupost inferior als 
que els podria pertocar. En definitiva, diu, que es tracta d’un joc de suma zero.  
 
Per finalitzar la seva intervenció explica que també es proposa un canvi menor per donar resposta 
a algunes situacions que es produeixen quan una persona ocupa dos càrrecs, però només podia 
obtenir punts de gestió per un d’ells i que s’ha inclòs una disposició transitòria i una de final. 
 
 
Tot seguit s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions següents: 
 

- Es comenta que la definició de grau interfacultatiu continguda a l’annex 1 és confusa i es 
proposa que caldria modificar-la. 

- Es pregunta si és el moment adient per a introduir aquests canvis i que no s’han facilitat les 
simulacions que ha comentat el vicerector d’Economia. 

- Es demana un aclariment en el sentit si els canvis apliquen als instituts de recerca. 
 
El president respon dient que aquesta comissió no és competent per prendre acords que afectin als 
instituts de recerca, pel que fa a la definició de grau interfacultatiu reconeix que és un redactat 
complicat, però que tampoc correspon a aquesta Comissió fer el canvi, no obstant això traslladarà 
aquest comentari. 
 
Pel que fa si és el moment oportú per a aprovar la modificació normativa recorda que ha estat una 
petició que s’ha fet en els darrers quatre anys, però que fins ara no ha estat possible dur-la a terme. 
En relació a les simulacions, diu que no son simulacions d’interès directe pels centres. Les va fer 
per veure com afectaven a la incertesa del pressupost. En qualsevol cas, estan disponibles. 
 
 
En relació al punt 4 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMERA. Informar favorablement de la modificació de la Normativa en matèria de càrrecs 
acadèmics de gestió i de direcció de la UAB, que s'annexa.  
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SEGONA. Elevar la proposta de modificació de la Normativa en matèria de càrrecs acadèmics 
de direcció i de gestió de la UAB al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 

TERCERA. Encarregar el vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 

 

5. Normativa viatges de la UAB 
 

El president comenta que el motiu de la presentació de la Normativa de viatges té el seu origen en 
el canvi de les condicions perquè una despesa pugui ser elegible per part del pagador. 
 
Fins ara els imports elegibles estaven regulats al RD 462/2002, de 24 de maig i del Decret 138/2008  
de la Generalitat de Catalunya.  
 
Comenta que el RD 462/2002  és norma antiga i que no ha estat actualitzada; però arran de la carta 
que el director de l’Agència Estatal d’Investigació va dirigir a la comunitat investigadora en data 29 
de gener de 2024 relativa la convocatòria de Proyectos de Generación de Conocimiento, es va 
incloure una modificació dels límits elegibles pel que fa a les despeses per viatges i dietes en 
contemplar que els límits, en el seu cas, seran els que estableixi la normativa pròpia en el cas 
d’institucions públiques. 
 
Aquest canvi de criteri obre les portes a perfilar una normativa pròpia que pugui ser més generosa 
en matèria de l’import de les despeses elegibles. 
 
Continua dient que des del vicerectorat de recerca es va fer una tasca prèvia per a establir uns 
criteris homogenis de comú acord amb la resta d’universitats catalanes i fruit d’això es presenta el 
text que sotmet a la consideració d’aquesta comissió. 
 
Tot seguit, comenta els canvis principals en relació a les instruccions que estaven vigents a la UAB 
i que, entre d’altres, suposen un augment de l’import de les dietes per allotjament a ciutats com 
Madrid, Barcelona i la seva àrea metropolitana. 
 
Acabada la seva intervenció s’obre un torn de paraules en el qual es plantegen les qüestions 
següents: 
 

- S’agraeix la proposta de nova normativa i es pregunta per la necessitat d’aportar la targeta 
d’embarcament, així mateix es pregunta perquè quan s’utilitza un sistema de transport estil 
UBER cal demanar un factura a nom de la UAB i si els imports dels hotels dels Estats Units 
inclouen o no les taxes.  

- Es pregunta com es pot optar per agències de viatges alternatives a la de El Corte Inglés. 
 
El president reflexiona sobre el fet que no s’ha de perdre de vista que treballem a una administració 
pública i que cal fer un equilibri entre aquest fet i les necessitats de documentar les nostres 
despeses, subscriu el fet que cal simplificar el procediment de validació de despeses, però no 
podem perdre de vista on prestem els nostres serveis. 
 
La vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, pren la paraula i comenta que des que es va obrir la 
possibilitat de triar entre diverses agències de viatges esperava que el volum de negoci amb El 
Corte Inglés es reduís de manera substancial atès el descontent existent, però no ha estat així, diu 
que encara més de la meitat dels viatges els gestiona l’esmentada agència.  
 
Pel que fa a la utilització de sistemes de transport estil UBER diu que la factura és obligatòria a nom 
de la UAB, en relació a les taxes dels hotels dels EE.UU confirma que estan incloses en la despesa 
elegible i acaba la seva intervenció informant que estan intentant que les agències de viatges 
assignin a una persona perquè gestioni els viatges de la UAB. 
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En relació al punt 5 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  

 
PRIMERA. Informar favorablement de la Normativa en matèria de viatges de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, que s'annexa.  
 
SEGONA. Elevar la Normativa en matèria d’indemnitzacions per raó del servei de la 
Universitat Autònoma de Barcelona al Consell de Govern perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCERA. Encarregar el vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords. 
 
 

6. Ratificació de les tarifes dels serveis no docents prestats per la FHCV per al 2024 
 
El vicerector d’Economia recorda que Fundació Hospital Clínic Veterinari és un mitjà propi de la 
UAB i que en sessions anteriors s’han aprovat les tarifes pels serveis que presta en el funcionament 
de la sala de necròpsies a la UAB, el document que es presenta és una pròrroga de l’encàrrec 
efectuat i preveu una durada fins de sis mesos comptadors des del dia 1 de juliol de 2024. 
 
 
En relació al punt 6 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 

PRIMER. Ratificar la tarifa única pels serveis no docents prestats per la Fundació Hospital 
Clínic Veterinari (FHCV) com a mitjà propi de la UAB per una durada de sis mesos i amb 
efectes des de l’1 de juliol de 2024, segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquesta acord al Consell Social perquè exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests acords 
 

7. Aprovació del projecte de revisió dels llocs de treball de l’àmbit d’administració de la UAB 
 
 
El punt ha decaigut. 
 
 
 

8. Aprovació de les modificacions de crèdit a 31 d’agost de 2024 
 
 
La vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, presenta les modificacions de crèdit en data 31 d’agost 
de 2024, que consisteixen en transferències de pressupost entre diversos capítols d’operacions 
corrents. 
 
En relació al punt 8 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Aprovar les modificacions de crèdit a data 31 d’agost de 2024, segons document 
que s’annexa. 
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SEGON. Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 

 
 

9. Informe de la relació de les licitacions i pròrrogues amb despesa del pressupost genèric 
pluriennal amb un pressupost base de licitació de fins a 200.000€ (IVA exclòs)  del primer 
semestre 2024 

 
El gerent comenta el punt i fa un repàs del les licitacions i pròrrogues corresponents al primer 
semestre de l’exercici 2024. 
 
En relació al punt 9 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
 
PRIMER. Informar favorablement la relació de licitacions amb despesa pluriennal amb un 
pressupost base de licitació fins a un import màxim de 200.000€ corresponents al primer 
semestre de l’exercici 2024, que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest a acords al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 

10. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de la pròrroga del Sistema 
Dinàmic d’Adquisició del subministrament de material fungible de laboratori, equipament, 
manteniment d’equips científics i gasos. 

 
El gerent presenta el punt de l’ordre del dia i explica que des de la seva implementació s’ha agilitzat 
la contractació de material fungible de laboratori, equipament i manteniment d’equips científics i de 
gasos tot incorporant fins a 30 categories. 
 
Aprofita per a felicitar a l’Oficina de Contractació Administrativa i Compres per la gestió que ha fet 
en relació a aquesta licitació. 
 
En relació al punt 10 de l’ordre del dia, per assentiment, la Comissió d’Economia i d’Organització 
acorda:  
 
PRIMER. Aprovar la proposta de despesa pluriennal corresponent a l’expedient de 
contractació número CONSU-13/2023 per a la contractació de la primera pròrroga del sistema 
dinàmic d’adquisició del subministrament de material fungible de laboratori, equipament, 
manteniment d’equips científics i gasos de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, 
segons document que s’annexa. 

SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
El dia 19 de setembre de 2024 a les 12:15h el president aixeca la sessió, de la qual, com a 
secretària, estenc aquesta acta. 
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La secretària         Vist i plau   

El president 


